
 PROTOKÓŁ NR XVIII/21  

sesji Rady Gminy Turośl odbytej w dniu 14 grudnia 2021 roku  

w sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej w Turośli. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 10
00 

, a zakończono o godz. 10
50 

.
 
 

 

Obradom przewodniczył Pan Sławomir Milewski - Przewodniczący Rady. 

 

Protokołowała Pani Monika Pupek - podinspektor Urzędu Gminy. 

 

Obecni: 

1. Radni /15 osób/ - wg załączonej listy obecności 

2. Sołtysi /16 osób/ - wg załączonej listy obecności 

3. Osoby zaproszone – wg załączonej listy obecności 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Piotr Niedbała - Wójt Gminy 

2. Pan Mirosław Potaś - Skarbnik Gminy 

3. Pan Waldemar Serowik – Sekretarz Gminy  

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Pan Sławomir Milewski otworzył XVIII sesję Rady Gminy. 

Powitał przybyłych na sesję radnych, sołtysów i pozostałe osoby uczestniczące w obradach 

sesji.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w obradach sesji 

bierze udział 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

 

Ad.2.   

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. 

 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Gminy Turośl. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XVII sesji Rady Gminy. 

4. Przedstawienie przez Wójta informacji z bieżącej działalności między sesjami. 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.  

6. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Turośl w 

roku  szkolnym 2020/2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Turośl w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy Turośl. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Turośl na 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Gminy Turośl na 2022 rok. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Turośl 

na lata 2021-2027. 

13. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad XVIII sesji Rady Gminy Turośl. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół XVII sesji odbytej w dniu  

16 czerwca 2021 roku sporządzony został zgodnie z jej przebiegiem. Przewodniczący 

wnioskował o przyjęcie protokołu bez odczytania, ponieważ wyłożony był do wglądu 

radnych oraz zamieszczony na stronie BIP Urzędu Gminy Turośl. Radni przychylili się do 

wniosku Przewodniczącego, przyjmując protokół z poprzedniej sesji bez odczytania.  

15 radnych obecnych na sesji głosowało następująco: 

- 15 radnych głosowało „za” przyjęciem protokołu, 

- nikt nie był „przeciw”, 

- nikt nie „wstrzymał się od głosu”. 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.  

/imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu/ 

                                                                                                                 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady poinformował wszystkich zebranych, że na dzisiejszej sesji są 

obecni szczególni goście. 

  

Przewodniczący Rady przekazał głos Panu Jarosławowi Sekścińskiemu – 

Kierownikowi Placówki Terenowej KRUS w Kolnie. 

 

Pan Jarosław Sekściński przywitał wszystkich uczestników sesji, oraz podziękował 

za zaproszenie. Poinformował, że chciałby uroczyście przekazać nagrodę w konkursie 

„Bezpieczne gospodarstwo rolne” organizowanym co roku przez KRUS. Poinformował, że 

przedstawicielem, który zdobył wyróżnienie na etapie wojewódzkim jest gospodarstwo rolne 

Państwa Buczyńskich z terenu gminy Turośl z m. Ksebki. Pan Jarosław zaznaczył, że nie 

każdy ma odwagę i chęć poddać się ocenie i uczestniczyć w tego typu konkursie. Taką chęć 

wyrazili jednak Państwo Buczyńscy. Pan Jarosław zaprosił pozostałych rolników do wzięcia 

udziału w konkursie. Złożył życzenia i przekazał upominek ufundowany przez placówkę 

KRUS.  

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Turośl, który również złożył Państwu 

Buczyńskim serdeczne gratulacje oraz wyrazy uznania w imieniu swoim, Państwa radnych 

oraz Państwa sołtysów dla wytrwałości w realizowaniu planów oraz  aktywne włączanie się 

proces promowania zasad ochrony zdrowia i życia w gospodarstwie rolnym. Wójt Gminy 

złożył życzenia dalszych osiągnięć oraz otwartości na nowe inwestycje. Przekazał upominek 

ufundowany przez Gminę Turośl. 
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Przewodniczący Rady także w swoim imieniu oraz całej Rady Gminy pogratulował 

Państwu Buczyńskim zdobytego sukcesu.  

     

 Wójt Gminy przedstawił informację z bieżącej działalności między sesjami, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5.  

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy mają jakieś interpelacje, zapytania, 

wnioski. 

 

Pan Wojciech Sutkowski – radny wsi Turośl – zapytał, na jakim etapie jest sprawa 

pozyskiwania funduszy na utylizację folii rolniczej oraz poprosił o pomoc w możliwości 

utylizacji opon rolniczych zaznaczając, że jest to duży problem na terenie naszej gminy.    

 

Przewodniczący Rady zapytał czy mają jakieś zapytania, wnioski.  

 

Nie zgłoszono zapytań i wniosków. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych w gminie Turośl w roku  szkolnym 2020/2021 została szczegółowo omówiona 

przez Pana Andrzeja Paliwodę – Kierownika ZOS na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

w dniu 7 grudnia 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawianego 

tematu dotyczącego informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Turośl w roku  

szkolnym 2020/2021.  

 

Radni nie podjęli dyskusji w tym temacie, nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań.           

 

Ad.7.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Turośl w 

celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu został szczegółowo 

omówiony przez Pana Sekretarza Gminy na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu  

7 grudnia 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawianego 

tematu dotyczącego projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Turośl w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  

 

Radni nie podjęli dyskusji w tym temacie, nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań.                                                                                       

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Na ogólną liczbę 15 radych obecnych na sesji w głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którzy 

głosowali następująco: 

- 15 radnych głosowało „za” podjęciem uchwały, 

- nikt nie był „przeciw” , 

- nikt nie „wstrzymał się od głosu”. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu/ 

/Uchwała nr XVIII/138/21 Rady Gminy Turośl stanowi załącznik do niniejszego protokołu/ 

 

Ad.8.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia 

dla Wójta Gminy Turośl został przygotowany i omówiony przez członków komisji na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 7 grudnia 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi do 

przedstawianego tematu dotyczącego wynagrodzenia dla Wójta Gminy Turośl. 

  

Radni nie podjęli dyskusji w tym temacie, nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań.                                                                                       

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Na ogólną liczbę 15 radych obecnych na sesji w głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którzy 

głosowali następująco: 

- 15 radnych głosowało „za” podjęciem uchwały, 

- nikt nie był „przeciw” , 

- nikt nie „wstrzymał się od głosu”. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu/ 

/Uchwała nr XVIII/139/21 Rady Gminy Turośl stanowi załącznik do niniejszego protokołu/ 

 

Ad.9.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Gminy Turośl na 2022 rok został szczegółowo omówiony przez członków 

komisji na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 7 grudnia 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawianego 

tematu dotyczącego planu pracy Rady Gminy Turośl na 2022 rok. 

 

Radni nie podjęli dyskusji w tym temacie, nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań.                                                                                       

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Na ogólną liczbę 15 radych obecnych na sesji w głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którzy 

głosowali następująco: 

- 15 radnych głosowało „za” podjęciem uchwały, 
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- nikt nie był „przeciw”, 

- nikt nie „wstrzymał się od głosu”. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu/ 

/Uchwała nr XVIII/140/21 Rady Gminy Turośl stanowi załącznik do niniejszego protokołu/ 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady poinformował, że członkowie komisji na wspólnym 

posiedzeniu w dniu 7 grudnia 2021 roku opracowali plany pracy poszczególnych komisji 

Rady Gminy. Plany pracy wszystkich komisji rady należy zatwierdzić, podejmując uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawianego 

tematu.  

 

Radni nie podjęli dyskusji w tym temacie, nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Na ogólną liczbę 15 radych obecnych na sesji w głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którzy 

głosowali następująco: 

- 15 radnych głosowało „za” podjęciem uchwały, 

- nikt nie był „przeciw”, 

- nikt nie „wstrzymał się od głosu”. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu/ 

/Uchwała nr XVIII/141/21 Rady Gminy Turośl stanowi załącznik do niniejszego protokołu/ 

 

Ad.11. 

Pan Mirosław Potaś – Skarbnik Gminy – poinformował, że w związku uzyskaniem 

dofinansowania ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVI-19 na realizację programu 

Laboratoria Przyszłości w kwocie 195.000,00 zł.  dokonano zmian w projekcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok poprzez zwiększenie planu dochodów i 

wydatków o kwotę 195.000,00 zł. Przyznane dofinansowanie dotyczy Szkoły Podstawowej w 

Turośli – 75.000,00 zł. i pozostałych czterech szkół podstawowych po 30.000,00 zł. Program 

Laboratoria Przyszłości jest inicjatywą edukacyjną. Odpowiedzialne za nią jest Ministerstwo 

Edukacji i Nauki we współpracy z Centrum GovTech w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. 

Projekt ma na celu unowocześnić szkoły tak, aby zajęcia prowadzone w nich były angażujące 

i ciekawe dla uczniów. Lekcje także mają pomagać w im odkrywaniu talentów. Laboratoria 

Przyszłości zakładają wsparcie wszystkich szkół podstawowych w wykształceniu 

kompetencji przyszłości z tzw. STEAM (nauka, technologia, inżynieria, sztuka, matematyka). 

Dzięki opisywanemu programowi rządowemu, organy prowadzące szkoły zostaną uposażone 

przez państwo o wsparcie finansowe warte ponad miliard złotych. Za sprawą wsparcia, 

miliony polskich uczniów będą mogły pogłębiać swoją wiedzę i umiejętności poprzez 

eksperymentowanie. Śródki przekazywane będą jeszcze w 2021 roku w całości z góry. Aby 
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przystąpić do programu szkoły nie muszą wnosić wkładu własnego. Inicjatywa zakłada, że do 

końca 2021 roku samorządy prowadzące około dwunastu tysięcy szkół podstawowych w całej 

Polsce otrzymają środki na zaopatrzenie placówek w nowoczesne narzędzia. Ze wsparcia 

skorzysta ponad 3 miliony uczniów.  

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawianego 

tematu dotyczącego zmian w budżecie gminy na 2021 rok.   

 

Radni nie podjęli już dyskusji w tym temacie, nie wnieśli już żadnych uwag ani zapytań.                                                                                       

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Na ogólną liczbę 15 radych obecnych na sesji w głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którzy 

głosowali następująco: 

- 15 radnych głosowało „za” podjęciem uchwały, 

- nikt nie był „przeciw”, 

- nikt nie „wstrzymał się od głosu”. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu/ 

/Uchwała nr XVIII/142/21 Rady Gminy Turośl stanowi załącznik do niniejszego protokołu/ 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Turośl na lata 2021-2027 został szczegółowo 

omówiony przez członków komisji na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 7 grudnia 

2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawianego 

tematu dotyczącego zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Turośl na lata 2021-

2027.     

 

Radni nie podjęli dyskusji w tym temacie, nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań.                                                                                       

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Na ogólną liczbę 15 radych obecnych na sesji w głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którzy 

głosowali następująco: 

- 15 radnych głosowało „za” podjęciem uchwały, 

- nikt nie był „przeciw”, 

- nikt nie „wstrzymał się od głosu”. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu/ 

/Uchwała nr XVIII/143/21 Rady Gminy Turośl stanowi załącznik do niniejszego protokołu/ 
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Ad.13. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 24h ust. 4 ustawy o 

samorządzie gminnym radni zobowiązani byli do złożenia na jego ręce oświadczeń o swoim 

stanie majątkowym według stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku. W wyniku przeprowadzonej 

analizy oświadczeń majątkowych radnych Gminy Turośl stwierdził, że wszyscy radni złożyli 

swoje oświadczenia majątkowe w wyznaczonym terminie. Na podstawie art. 24h ust.7 wyżej 

wymienionej ustawy analizy oświadczeń dokonuje również Naczelnik Urzędu Skarbowego w 

Kolnie. W trakcie analizy oświadczeń u dwóch radnych stwierdzono nieprawidłowości i 

uchybienia wymagające złożenia korekty. U pozostałych radnych wystąpiły nieprawidłowości 

i uchybienia, które nie wymagały składania korekt oświadczeń do Urzędu Skarbowego, 

jedynie uwzględnienie uwag przy składaniu kolejnych oświadczeń. Przewodniczący dodał, że 

informacje o nieprawidłowościach i uchybieniach zostały przekazane radnym i są dostępne w 

sekretariacie Urzędu Gminy Turośl pok. nr 8.     

 

Ad.14.  

 

Wójt Gminy  - odpowiedział na interpelacje, zapytania i wolne wnioski: 

 

- w sprawie utylizacji folii rolniczej oraz opon z pojazdów rolniczych –  w ubiegłym 

tygodniu została złożona do NFOŚiGW aktualizacja wniosku (dodatkowe dane). Dodał, że 

ma nadzieję, iż wkrótce otrzymamy informację o ewentualnej wysokości dofinansowania. 

Wójt obiecał, że będzie zabiegał w NFOŚiGW o taki program podobny do programu 

usuwania folii rolniczej.   

 

Wójt Gminy Turośl – podziękował radnym za zaufanie oraz za jednogłośne ustalenie 

zmiany jego wynagrodzenia. Zapewnił, że bez względu na wysokość otrzymywanego 

wynagrodzenia będzie dokładał wszelkich starań, żeby gmina się rozwijała, nie stała w 

miejscu.   

 

Wójt Gminy Turośl – przywitał nową Panią sołtys wsi Cieciory - Panią Bożenę 

Banach. Poprzedniej Pani sołtys, która z przyczyn osobistych złożyła rezygnację z funkcji 

podziękował za współpracę.  

 

Wójt Gminy Turośl – poinformował, że zaprenumerował dla radnych i sołtysów 

miesięcznik „Wieści rolnicze”. Prenumerata została dokonana na rok.  

 

Przewodniczący Rady również podziękował poprzedniej Pani sołtys wsi Cieciory i 

przywitał nowo wybraną Panią – Bożenę Banach.  

 

O głos poprosił Pan Lucjan Duda - sołtys wsi Dudy Nadrzeczne. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu zaznaczając, że głos sołtysi mieli w punkcie 5 

porządku obrad a zmiana punktów była już na poprzedniej sesji.  
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Pan Lucjan Duda – sołtys wsi Dudy Nadrzeczne - poprosił o wyjaśnienie kwestii oraz 

doprecyzowanie odpowiedzi na kwestie: 

1) drogi – przypomniał sytuację z września 2018 roku gdzie na spotkaniu dla 

mieszkańców mającym na celu ukierunkowanie jak mieszkańcy mają głosować w wyborach 

samorządowych do rady i na wójta. Potwierdził, że tak się stało, że Wójt został wójtem, radny 

– radnym, a nawet przewodniczącym. Na spotkaniu tym padła deklaracja ze strony Panów, że 

droga do Dud Nadrzecznych i przez Dudy Nadrzeczne zostanie gruntownie wyremontowana 

tj.: utwardzona i poszerzona. Do tej pory został wytyczony pas drogowy, zostały zabite 

znaczniki i na tym prace zakończyły się. Zapytał w imieniu swoim i mieszkańców 

miejscowości Dudy Nadrzeczne co dalej w sprawie tej drogi.  

2) równiarki – zapytał ile jeszcze będzie trwać sytuacja, że o każdy przyjazd równiarki 

trzeba dzwonić do Pana Wójta, kajać się i prosić. Zapytał, czy nie można rozwiązać tego 

problemu tak jak w sąsiednich gminach, że równiarka wysyłana jest obligatoryjnie raz na 

kwartał do każdej miejscowości. Dodał, że już nie są te czasy, żeby o każdy jeden przyjazd 

równiarki „błagać”.  

3) uczestniczenia w sesjach – zapytał jak to się stało, że od 1,5 roku nie odbyła się w 

gminie Turośl sesja Rady Gminy stacjonarna tym bardziej on-line, w której mogli wziąć 

udział sołtysi - zabrać głos, poprosić o swoje sprawy.  

4) diet sołtysów – zapytał, zaznaczając, że nie jest to upominaniem się, na jaki cel 

zostały przeznaczone środki zarezerwowane w budżecie gminy na wypłatę diet sołtysom za 

udział w sesjach, które się nie odbyły.  

 

Przewodniczący Rady odpowiedział Panu sołtysowi, że obiecana droga między 

innymi do miejscowości Charubiny została wykonana. W Dudach Nadrzecznych na bieżąco 

zostały naprawiane zgłaszane problemy mieszkańców (dowieziony żużel, żwir,  przyjazd 

równiarki, wytyczona droga). Zaznaczył też, że nie jest prawdą, że w sąsiednich gminach w 

sesjach w trakcie pandemii brali udział sołtysi, dodając, że pandemia w dalszym ciągu trwa i 

nie została odwołana.  

 

Zawiązała się dyskusja dotycząca robót wykonanych na drodze w Dudach 

Nadrzecznych.  

 

Wójt Gminy Turośl – odpowiedział Panu sołtysowi Dud Nadrzecznych, że bieżące 

utrzymanie dróg zostały wykonywane (dowiezione materiały na drogi, ustawione znaki). 

Wyraził chęć realizacji pomysłu dotyczącego wysyłania równiarki do każdej miejscowości 

raz na kwartał. Jeśli Rada Gminy wyrazi taką zgodę (a jest przekonany, że nie ) to 

zaakceptuje pomysł Pana sołtysa. Wójt Gminy dodał, że decyzja o uczestniczenia w sesji 

tylko radnych została podjęta w celu bezpieczeństwa i przyznał, że jest mu przykro, że taka 

sytuacja nastąpiła w związku z pandemią.  

 

Głos zabrał Krzysztof Jędrzejczyk – sołtys wsi Ksebki – stwierdził, że skoro zostały 

podniesione diety dla Wójta i radnych to dlaczego radni nie pamiętają o sołtysach.   

 

Przewodniczący Rady dodał, że we wszystkich sąsiednich gminach podniesione 

zostały radnym. W naszej gminie jako jedynej diety radnym wypłacane są za udział w sesji, 
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wielokrotnie - raz na trzy miesiące. Zaznaczył, że Państwo sołtysi mieli podniesioną 

wcześniej prowizję kwartalną za podatek i wodę.  

 

Ad.16. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował radnym za udział 

w XVIII sesji. Poinformował również, że protokół sesji będzie wyłożony do wglądu w pokoju  

Nr 8 Urzędu Gminy do momentu otwarcia następnej sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Monika Pupek                                        


